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Protokół nr RG.0002.28.2021 

z XXVI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 

W związku z występowaniem stanu epidemii, zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  z dnia 

2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

(Dz. U. 2020.374 z dnia 2020.03.07), Przewodniczący Rady zarządził obradowanie w trybie 

zdalnym. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych (nieobecny J. Mazur), w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz 

Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik, Wiesław Chmielewski – Pracownia Urbanistyczna 

w Rybniku. 

 

Obecni Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na głosowanie nad projektami uchwał objętych 

porządkiem obrad, a także podejmowanie wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.03.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 - 2027 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kobiór dla określonych terenów 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie dyrektorów Gminnego 

Przedszkola w Kobiórze i Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Kobiórze 

9. Sprawy bieżące. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący zaproponował zmianę w porządku obrad – „Rozpatrzenie i podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok“ przenieść na punkt 5, a „Rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobiór na lata 

2021 – 2027“ na punkt 6. Wszyscy obecni radni wyrazili zgodę na przyjęcie zmienionego porządku 

obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.03.2021 

 

Protokół przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Zebrani uczcili minutą ciszy zmarłego Buza Gyula – wiceburmistrza miasta Sajószentpéter 

i Honorowego Obywatela Gminy Kobiór. 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 25 marca do 29 kwietnia. 
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Radny Czesław Świerkot zwrócił uwagę na dym wydobywający się z kominów domów położonych 

przy ulicy Błękitnej. Wójt odpowiedział, że w budynkach zostanie przeprowadzona kontrola, nie 

ma jednak podstawy prawnej by wprowadzić całkowity zakaz ogrzewania budynków 

i przygotowywania ciepłej wody z wykorzystaniem węgla. Zdaniem wójta świadomość ekologiczna 

ludności się zwiększa. Radny Zygmunt Jaromin dodał, że przy zastosowaniu odpowiedniego opału 

nawet w piecu węglowym piątej generacji można całkowicie uniknąć problemu dymu. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy w dniu 28.04.2021. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2027 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy w dniu 28.04.2021. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kobiór dla określonych terenów 

 

Przewodniczący poinformował, że omawiany plan nie narusza ustaleń „Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobiór – III edycja”, przyjętego uchwałą nr 

RG.0007.20.2019 Rady Gminy Kobiór z dnia 31 stycznia 2019r. 

Przewodniczący poinformował, że podczas posiedzeń komisji Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej i Rolnictwa oraz komisji połączonych Rady Gminy omawiano uwagi wniesione do 

planu oraz zaopiniowano pozytywnie rozstrzygnięcie o nieuwzględnieniu 11 wniesionych uwag. 

W wyniku głosowania radni zdecydowali o przyjęciu załącznika nr 15 do uchwały – 

„rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu”, podtrzymane zostało 

rozstrzygnięcie o nieuwzględnieniu 11 uwag. 

Załącznik nr 15 został przyjęty: 7 głosów za, 1 przeciw, 6 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała została przyjęta: 10 głosów za, 4 wstrzymujące się. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie dyrektorów Gminnego 

Przedszkola w Kobiórze i Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Kobiórze 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Przypomniał, że skarga była rozpatrywana przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy, która uznała skargę za zasadną. Uchwała uzyskała też 

pozytywną opinię komisji połączonych Rady Gminy w dniu 28.04.2021r. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący odczytał pismo od Noma Golf sp. z o.o. z dnia 07.04.2021 dotyczące złożonego 

wniosku o zmianę fragmentu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Kobiór – II edycja, oraz prośbę dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana 

Brzechwy w Kobiórze o zwolnienie z obowiązku realizacji zajęć z dnia 14.04.2021. 

Wójt poinformował, że prezentowane na poprzedniej sesji pismo adresowane do Noma Golf zostało 

wysłane – korespondencja prawdopodobnie się rozminęła. Zostanie wysłane kolejne, krótkie pismo 

z informacją, że odpowiedzi na wszystkie pytania udzielono już w poprzedniej korespondencji. 
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10. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę na ulicę Leśników, która wymaga gruntownego remontu. 

Jest to droga powiatowa, Wójt poinformował, że wystosuje się do Powiatowego Zarządu Dróg 

zapytanie w sprawie jej remontu. 

W sprawie dróg powiatowych Wójt dodał, że Powiat ma wystąpić do Gminy o dofinansowanie 

remontu następnego odcinka ulicy Rodzinnej, chodzi o kwotę około 100 tys. zł. Chodzi o odcinek 

o długości co najmniej 200 metrów, w zakres remontu wchodzi prawdopodobnie frezowanie i/lub 

wyrównanie oraz wykonanie nakładki. Zdaniem Wójta nie ma przeciwskazań by Gmina 

przejmowała drogi powiatowe gdy zostaną już wyremontowane. 

Radna Ewa Targiel zapytała czy jest jeszcze możliwość składania wniosków o dofinansowanie 

wymiany źródeł ogrzewania na proekologiczne. Wójt poinformował, że na ten moment wpłynęło 96 

wniosków - pozostały jeszcze 4 miejsca, ale tworzona będzie lista rezerwowa. 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zamknął sesję. 


